

Grundet Lokalråd



Dagsorden	
Referat	X

Lokalrådsmøde

Bemærk tidspunktet

Dato	28/3 2019	Kl.:	19.30	Sted:	Nørremarkshallens Cafeteria
------	-----------	------	-------	-------	-----------------------------

Deltagere:	Birger Kristoffersen – Freddy Chr. Olesen – Henrik Stjernholm – Erik W Nielsen – Kenneth Korshøj
Fraværende	
Afbud	Ulf Molter

Referat:

0	Godkendelse af dagsorden	Godkendt
1	Peder Pedersen	En kort mindesamtale om Peder Pedersen som døde 8/3 2019 Vi mindedes alle de gode oplevelser, vi har haft med Peder. Han var også meget positiv i arbejdet i Lokalrådet.
2	Godkendelse(underskrift) af referat 25/2 2019	Godkendt
3	Status økonomi (ved kassereren)	(v/Freddy) Vi har fået 10.000 kr. fra kommunen for 2019, så vi har pt. 15.472 kr. i kassen med overførslen fra 2018.
4	Ansøgning til ”Den store Idé” projekt Grøn vision for Grundet	Vi er blandt de 3 nominerede forslag til ”Den store idé” – og skal fremlægge ideen for Udvalget for Lokalsamfund og Nærdemokrati den 2. april kl 19 Se Bilag Beslutning Vi er indbudt til at komme med til at fremlægge vores projekt for Udvalget for Lokalsamfund og Nærdemokrati tirsdag den 2.4. Birger og Erik deltager. Det bliver endelig besluttet den 10.4, hvem dem får den halve mio. kr. Herunder evt. ansøgning til friluftspuljen se Bilag Beslutning Vi ansøger ikke til den pulje.
5	Opfølgning på Lokalplan 1207	Kommunen har givet os aktindsigt i bebyggelsesplanen for bebyggelse vest for hallen, men ikke lovet at de vil give os løbende aktindsigt. Kåre Spangsberg har indvilget i og gennemført gennemgang af planen. Bilag udsendes senere.

		<p>Beslutning Kåre Spangsberg følger op på planen, og ser om der bliver givet dispensationer mv. Vi holder kontakt til Kåre. Det ser ud til, at der umiddelbart er problemer med at flytte noget af regn andet fra 1207 over på Grantoftens/Fyrretoftens arealer. Kenneth holder kontakt til Kåre vedr. dette spørgsmål. Birger, Kenneth og Henrik kigger på plan og område og mødes hos Kenneth, Grantoftens 18. Torsdag den 4.4 kl. 17.</p>
6	Opfølgning på Grundet Skovby planerne	<p>Opfølgning v/Henrik og v/Ulf</p> <p>Beslutning Der er ikke sket noget siden sidst. Henrik følger op.</p>
7	Sti lags skovbrynet og P-plads	<p>Orientering om kommunens tilbagemelding vedrørende kommunale planer om en P-plads ved stien og dermed bilkørsel på stien i forbindelse med "Sundhedsskoven". Se også punkt 10 Se Bilag</p> <p>Beslutning: Der er planer om at lave p-plads til handicappede nord for Bofællesskabet Lille Grundet. Den bliver aflåst med kæde, så den bliver ikke til offentlig parkering. Birger følger op.</p> <p>Erik kontakter kommunen vedr. tidsplan for ændring af stiforløbet og opsætning af 3 borde/bænke. Det er tidligere aftalt med kommunen, at det bliver udført.</p>
8	Parkering langs Moldevej	<p>Der er opsat p-forbudt skilte, men der sker forsæt parkering på stedet. Freddy følger parkeringen.</p>
9	Møde om biltrafik og buskørsel	<p>Vi har tidligere drøftet muligheden for at tage et møde med Vejle Kommune om trafikforhold m.m. i området, herunder de lovede trafiktællinger. Der er siden kommet et forslag om buskørsel i området fra Melson – dato for mødet v/ Henrik.</p> <p>Beslutning Henrik undersøger, hvordan vi kan lave et møde med kommunen. Birger og Henrik afholder evt. i første omgang et møde for at afklare det videre forløb.</p>
10	Orientering om kommunens projekt "Sundhedsskov"	<p>Orientering om lokalrådets anmodning om at blive inddraget i projektet.</p> <p>Beslutning Vi har fået at vide, at vi kan se projektet, når der foreligger et forslag. Der er ikke åbnet for en egentlig inddragelse i arbejdet. Birger kontakter kommunen i slutningen af april for at høre til status.</p>
11	Orientering om projekt "Nørremarkshallen som samlingspunkt"	<p>Lokalrådet er inviteret med i projektet. Freddy og Birger har deltaget i studietur til København. Orientering. v/ Freddy og Birger</p> <p>Beslutning: God studietur til Kbh., hvor Birger og Freddy deltog sammen med kommunen.</p>

		Se mere på lokalrådets hjemmeside: https://www.grundet-lokalraad.dk/441987252
12	Møde med Udvalget for Lokalråd og nærdemokrati	<p>Kommunen har bedt os byde ind på hvornår vi kan deltage i et møde med Udvalget.</p> <p style="text-align: right;">Se Bilag</p> <p>Beslutning: Vi vil gerne mødes med udvalget på en af datoerne efter sommerferien. 16.9, 9.10 eller 5.11.</p> <p>Birger spørger lokalrådene i Hornstrup og Grejs om de vil være med i et fællesmøde.</p>
13	Nyvalg til Lokalrådet i maj	<p>Hvordan foretager vi nyvalg til lokalrådet – herunder repræsentation fra lejere (Ringdamskoppel m.fl)</p> <p>Freddy sender indbydelse rundt til formændene i grundejerforeningerne om at udpege en repræsentant til lokalrådet. Det er den 23.5 vi har aftalt næste møde. Det flyttes dog pga. indbydelse fra kommunen til et fællesmøde med alle lokalrådene samme dag i Vingsted. Birger indkalder til nyt lokalrådsmøde til maj.</p>
14	Eventuelt	<p>Herunder orientering om hvad der ellers foregår i området (i grundejerforeningerne, i Hallen osv)</p> <p>Deltagelse i lokalrådet fra Kobbeltusene og kommunens institutioner på Ringdamskobbel. Der har ikke været et helt fast aftale om, hvor de er med og hvem der repræsenterer dem. Peder har gjort det. Freddy finder ud af noget til næste møde. Han har aftalt med kommunen og Vindinggruppen, at han orienterer dem om arbejdet.</p> <p>Planer på Nørremarken Vi vil løbende følge med, hvad der sker med Finlandsparken og planer om nybyggeri på det grønne fælles areal med dyrene, eller en del af Nørremarkscentret. Vi overvejer, hvordan vi kan indgå i en form for samarbejde med boligforeningerne m.fl. i området. Det kan evt. ske i projektet, som kommunen arbejder med Nørremarkshallen i projektet Fælles Rum.</p> <p>Ros til lys på lysmaster på Viborgvej. Der er opsat belysning af gittermasterne til vejbelysning langs Viborgvej. Det er blevet vældigt flot, når de står som lysende rækker i mørket. Og en flot ankomst til vores område fra den side. Henrik skriver en rosende mail til Teknik & Miljø.</p>

Aktionsliste

Vedrørende	Ansvarlig

Referat godkendt: /

_____	_____
_____	_____
_____	_____
